

台北六福

Taipei

樂龄套餐菜單

MOONLIGHT SENIOR SET MENU

樂齡樂活前菜蝶

(香椿醬山藥、陳醋涼拌雲耳、蔥香澎湖冰捲、蜜桃叉燒鴨胸)
Yam with Handmade Sauce/ Fungus with Vinegar/ Cuttlefish with Scallion/
Roasted Duck with Pork and Peach

金銀花赤肉燉花膠

Double Boiled Fish Maw Soup with Pork, Snail Meat and Honeysuckle

清燉陳皮無骨牛襯角瓜麵

Stewed Beef with Preserved Citrus and Loofah

蒜子雪菜年糕鱸魚

Steamed Seabass and Braised Rice Cake with Pickled Cabbage

蟲草雪蓮扒鮮蔬

Braised Baby Cabbage with Snow Lotus and Cordyceps

粤亮養身雙美點

(松露松子素餃、紅棗蓮子銀耳羹)

Steamed Vegetarian Dumpling with Truffle Sauce/ Red Date Sweet Soup with Lotus Seed and Snow Fungus

寰宇四季水果集

Fresh Seasonal Fruit Platter

每位新台幣 1,380 元,另加一成服務費

NT\$1,380 Per Person and Subjected to 10% Service Charge

·茶資每人 NT\$90 起。

Minimum tea fee NT\$90.

·自備酒水服務費: 葡萄酒每瓶 NT\$500元; 烈酒每瓶 NT\$800元。

Corkage fee for beverage and wine NT\$500 per bottle; for spirits NT\$800 per bottle.

·若是您對某種食物會過敏不適或有其他需求·請告知現場服務人員協助您。

Please let us know if you have and special dietary requirements, food allergies or food intolerances.

·本飯店使用非基因改良的豆類製品。

This hotel does NOT use GMO Bean products.

·本餐廳使用牛肉原產地為美國、澳洲、日本、豬肉原產地為台灣、加拿大、荷蘭、丹麥、西班牙。

The origins of all the beef served by our restaurant are U.S.A, Australia and Japan, and the origins of all the pork served by our restaurant are Taiwan, Canada, Netherlands, Demark and Spain.

